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Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

lnterpelacja

Szanowny Pan Burmistrz
Tomasz Matuszewski

Dotyczy: utworzenia około 80 nowych etatów w jednostkach podległych samorzqdowi miasta
Sanoka

uzasadnienie:

W trakcie konferencji prasowej Burmistrza Miasta, Pan Burmistrz przekazał informacje
o utworzeniu około 80 nowych etatów w jednostkach podległych Burmistrzowi w ostatnich
miesiącach przed wyborami samorządowymi. W trakcie wypowiedzi padła informacja, że Pan

Burmistrz będzie weryfikował potrzebę tworzenia tych etatów a takze czy na takie działania
nie miała wpływu kampania wyborcza, co można było odebrać jako działania, które nie miały

swojego uzasadnienia w faktycznych potrzebach kadrowych tych jednostek. W związku

z tymi informacjami podanymi przez Pana Burmistrza składam następujące pytania:

7. lle faktycznie powstało nowych etqtów w urzędzie i jednostkach podległych Panu

Burmistrzowi w roku 2078

2. W których jednostkach powstały nowe etaty i jokie jest ich uzosadnienie
3. W jaki sposób nowe zatrudnienia wpłynęly na koszty bieżqcego funkcjonowania

jednostek w których ten wzrost zatrudnienid nastqpił
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